
Resolucijska prizadevanja
so obveznost vseh

Obe osrednji razpravi delegatov vseh treh
zborov na zadnji skupni scji v pretcčcnem letu
sta potrjevali rcsnost gospodarske situacije, v
katcri se nahaja širša družbena skupnost. No. ob
tem pa je bilo slišati tudi vrsto pobud, predlo-
gov, stališč in sklepov, katere so delegati spre-
jeli.

Gospodarjenje redno
na dnevnem redu

O tcm, kako smo gospodarili v devetih mese-
cih leta 1981 oziroma kakšna bo ocena cclolct-
nega gospodarjenja, je podal uvod Janko Japclj
(predsednik komiteja za gospodarstvo). In če-
prav so rezultati dokaj dobri, z njimi ne smemo
biti zadovoljni, so menili delegati. Informacije o
tekočem gospodarjenju - tako jo predlagal de-
legat iz Hoje — morajo biti stalno na dnevnem
redu skupščine, prav tako bo po mnenju dele-
gatke iz DK 8 potrcbno temeljito pozornost
posvetiti deležu izvoza na konvertibilno področ-
je kot tudi prepočasni rasti sredstev za akumula-
cijo. O tej temi je predhodno razpravljalo tudi
predscdstvo OK SZDL, ki je sprcjelo več skle-
pov ih stališč, osvojila pa jih je tudi skupščina.
Vsckakor velja izdvojiti zavzetost tega organa
za ostrejše ukrcpe zoper kršitelje družbenega
dogovora o delitvi OD in resolucijskih prizade-
vanj na področju dclitve osebnih dohodkov.
Zoper kršitelje je potrebno zavzeti selektivni
pristop s konkretno analizo vzrokov, ki so pogo-
jcvali prekoračitev OD ter na podlagi dognanih
dejstev zoper kršitelje ukrepati tudi z delnim
ukrepom družbenega varstva, kar je v skladu s
stališči občinskega sindikalnega sveta. Z ozirom
na ugotovitev, da v nekaterih OZD (pretežno v
negospodarstvu) samo vrednotenje dela, nalog
in opravil še vedno ni dodelano v smislu nagra-
jevanja po delu, bo k tej nalogi pristopil KO za
stabilizacijo skupaj z OSS. Član izvršnega sveta
Jože Tanko pa je opozoril na probleme gospo-
darjenja v kmetijstvu, ob tem pa predlagal, da
bi spričo aktualne in pereče problematike go-
spodarstva to tudi uvrstili na eno prihodnjih
zasedanj skupščine. Sprejet pa je bil tudi pred-
log delegata iz Hoje, da se skupščina čimpieje
seznani s problematiko ARS inženiringa, orga-
nizacije, za katero so delegati na junijskem za-
sedanju sprejeli ukrep družbenega varstva.

»ZA« učinkovitost
S poglavitnimi usmeritvami resolucije druž-

benoekonomskega razvoja za leto 1982 kot tudi
z dopolnitvami (delegati so jih prejeli na mizo)
je predsednik IS Joško Vučemilo seznanil skup-
ščino. Še posebej je izpostavil vse tiste, sicer
načelne opredelitve, ki pa močno zavezujejo vse

in vsakogar. Ob tcm jc še poscbej podčrtal
stališča in sklepe občinskega odbora ZZB NOV.
V njih je vodstvo borčevske organizacije med
drugitn zapisalo: »Zaskrbljuje nas sedanja neu-
činkovitost in prepočasno prilagajanje začrtani
politiki. To nas zaskrbljuje. Zato priporočamn
občinskemu in rcpubliškemu izvršncmu svetu,
da ukrencjo vse, kar je v njihovi moči, da naloži
pristojnim strokovnim službam, sisom, nalogo,
da na posameznih področjih pripravijo sclekcijo
potreb, ki morajo biti nižje in usklajcnc z dcjan-
skimi možnostmi združenega dela...

Administracija na vseh ravneh se nc zmanjšu-
je. Zato borci jasno opozarjamo, da je potrebno
brzdati povečanje upravnega aparata, širjcnje
administracije v OZD, sisih in drugjc... Poscb-

• no skrb je potrebno pvsvetiti razvoju kmetij-
stva. Zemljo naj dobi tisti, ki jo obdelujc. S
hitro spremcmbo neustreznih prcdpisov mora-
mo doseči, da sc v vsc sredine vrne dclovno
disciplino in poveča produktivnost dela ...«

V razpravi (sodclovali so delegati KS Trnovo,
Milan Ccsnik, DK 8) so dclegati opozorili in
podkrcpili vrsto rcsolucijskih usmcritcv, še po-
scbej pa so izpostavili problem novega obračuna
amortizacije (o tcm bodo pooblastili delegate
republiške skupščine). Na glasovanje o resoluci-
ji in njenih dopolnilih pa je bil dan tudi amand-
ma KS Milan Čcsnik. da je v vsaki deiovni
orgunizaciji potrebno sprejeti mesečne plane
izvoza, ob tcm pa zahtevati odgovornost tistih,
ki jih ne izpolnjujejo. Za takšno usmeritev v
letu 1982 je glasovalo vseh 71 delegatov.

Proračun sprejet
Na zborih združenega dela in zbora KS pa so

delegati razpravljali tudi o proračunu za tekoče
leto. Pripravljalci predloga so tokrat zares pohi-
teli, saj je bil predlog sprejet v letu 1981. Od
osnutka do predloga je prišlo do nekaterih spre-
memb predlagatelja, ki je delegatom ponudil
amandma (Jc-ta je prcdvide! za 0,4 odstotkov
večjo splošno porabo, ki pa naj se nameni KS).
Tudi ta je bil soglasno sprejet.


